



Møtereftrat - Sikkerhetsforum

Dato, tid: 21. september 2023, 12.45 – 15.45

Sted: Gasscos lokaler, Karmøy

Til stede: Se vedlegg

### **1. Velkommen**

Sikkerhetsforums leder ønsket velkommen og hadde en gjennomgang av dagens agenda samt understreket at punkt 3 på agenda, om evaluering av Sikkerhetsforums arbeid er hovedtema for dagens møte.

### **2. Referat fra forrige møte**

Referat med kommentarer fra forrige møte ble godkjent:

- «Dypdykk» i det som omfatter Sikkerhetsloven tas i neste møte.
- Enighet om å la presentasjoner som gis taler for seg uten å referere innhold
- Det gjennomføres samling 28. Nov 2023 om fremmere og hemmere for partssamarbeid ved anbudsprosesser og nye organisasjonsmodeller; ref aksjon fra SF-rapporten om partssamarbeid.

### **3. Evaluering av sikkerhetsforums arbeid**

Sikkerhetsforums mandat, arbeid - hvilke temaer som blir viktig fremover og hvordan vi best kan jobbe sammen - ble tatt opp til vurdering. Diskusjon i grupper med vedlagt presentasjon som bakteppe (nytt etatsnavn, nye ansvarsområder).

**Aksjon:** Basert på diskusjonen og forslag i gruppene, og med henblikk på Ptils eget mandat samt ny strategi knyttet til dette, lager SFs ledelse forslag til:

- oppdatert mandat for Sikkerhetsforum som gjenspeiler endringer
- hensiktsmessig struktur for arbeidet i SF, som f.eks dypdykk i temaer
- oversikt over relevante tema som blir viktige fremover, og med tanke på balanse mellom eksisterende og ny industri.

Utkast sendes før neste møte og vil gjennomgå da. Forslag og innspill mottas fra øvrige medlemmer.

### **4. Presentasjon RNNP-AU**

Se [vedlagt](#) presentasjon. Rapporten er planlagt publisert 5. oktober.

### **5. Årskonferansen**

*Årskonferansen 2023 - evaluering:*



Program for Årskonferansen 2023 ble gjennomgått og diskutert. Innholdsmessig har vi fått gode tilbakemeldinger på konferansen, og er også fornøyd i SF, men medlemmene ønsker nytt lokale.

Vi har sett nærmere på deltakerne på årets konferanse og ser at av totalt 125 påmeldte fordeler deltakerne grovt sett som følger:

Vernetjeneste: 18 %

Tillitsvalgte/fagforeningsrep.: 10%

HMS-faglig område: 30 %

Ledere eks. HMS: 8 %

Teknisk-/operasjoneltfaglig: 7%

#### *Årskonferansen 2024:*

For planlegging av neste års konferanse vil vi avholde de to første møtene på Teams-møter tidlig på året.

Ptil foreslår å hold konferansen i det nye konferanse- & konsertlokalet Fiskepiren. De har god plass, er praktisk innredet, ligger sentralt til og lavere kostnader sammenlignet med Atlantic Hall som er et annet alternativ. Forslaget ble vedtatt av SF.

I forbindelse med Årskonferanse er det viktig å sette av nok tid til dialog etter hvert innlegg. I tillegg foreslås runde bord. Vi må også ha mer oppmerksomhet på å tiltrekke oss de unge

**Aksjon:** Dato for Årskonferansen 2024 må avklares raskt sammen med den øvrige møteplanen for 2024, diskutert i punkt 6.

### **6. Møteplan 2024**

Utkast til møteplan somvar sendt ut på forhånd ble gjennomgått. Det komme flere innspill til endringer. For neste års bedriftsbesøk ble Brussel foreslått for å lære om prosesser som foregår der, vi vil ta dette med i prosessen for å avklare sted og opplegg for neste års bedriftsbesøk..

**Aksjon:** SFs ledelse redigerer møteplan for 2024 basert på innkomne innspill.

### **7. Avslutning**

I en avsluttende runde rundt bordet kom følgende innspill:

- I forbindelse med RNNP kvantitativ spørreundersøkelse må vi passe på at det blir god anledning til å fylle ut skjemaene og besvare spørreundersøkelsen for eksempel ved å sette av tid til dette eller ved å åpne for overtidsbruk. Dette kan bidra til at flere svarer.
- Det påpekes at DWH-involverte har blitt eksponert for dispergeringskjemikalier. Generelt blir ikke arbeidsmiljø nevnt i forbindelse med oppsamling av oljesøl og bruk av dispergeringsmidler. Turbinolje har skadelig helseeffekt og kan gi nerveskader. Nyco jobber med å patentere et substitutt som ikke gir denne type skade. Det stilles spørsmål til hva som er gjort i forhold til denne problematikken.



**Aksjon:** Faglig sekretær sender ut e-post til Sikkerhetsforum og varsler om at RNNP spørreskjema kommer. Partene i Sikkerhetsforum oppfordres til å bruke sine arenaer for å oppfordre til høy svarprosent. Selskapene finner selv en løsning for å legge til rette for å gi tid nok til å besvare undersøkelsen.

**Til stede fra Sikkerhetsforum:**

Bedrift	Navn	Til stede	Meldt forfall
Offshore Norge	Aud Nistov for Knut	X	
	Erling Meyer	X	
	Mona Nilsen	X	
Norsk Industri	Berit Sørset	X	
	Dag Bekkelund		X
	Kari Svendsbø	X	
Norges Rederiforbund (NR)	Øyvind Jonassen	X	
	Janike A. Myre	X	
IndustriEnergi (IE)	Henrik S Fjeldsbø	X	
	Lill-Heidi Bakkerud	X	
Fellesforbundet	Mohammad Afazal		X
Landsorganisasjonen (LO)	Dag Yngve Johnsen	X	
Lederne	Terje Herland	X	
SAFE	Halvor Erikstein	X	
	Stig Rune Refvik	X	
DSO	Morten Kveim		X
El & IT Forbundet	Terje Hansen	X	
NITO	Jorunn Birkeland		X
TEKNA	Peter Sabel	X	
Olje og energidepartementet	Tone Kjeldsberg	X	
Petroleumstilsynet	Anne Myhrvold	X	
	Finn Carlsen	X	
	Gudmund Rydning	X	
	Ingvill Røsland	X	
	Tove Østrem	X	